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ZÁPISNICA 
z 11. zasadnutia Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja, konaného dňa 08.08.2011 
 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Správa o výsledku kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným 

výsledkom hospodárenia ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému 
pôsobenia sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011 
4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Schválenie dlhodobého prenájmu majetku za účelom prevádzkovania nemocníc s 
poliklinikami pre víťaza obchodnej verejnej súťaže 

6. Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB 

7. Vyhodnotenie plnenia Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2010 
8. Vyhodnotenie plnenia Stratégie rozvoja kultúry Košického samosprávneho kraja 
9. Program Švajčiarsko - slovenskej spolupráce, podanie projektu s názvom "Vstúpte k 

nám" 
10. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný 

program, prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť 
regiónov - aktualizácia 

11. Zmluva o združení právnických osôb pre realizáciu Urbanisticko-architektonickej štúdie 
religióznej krajiny Spišský Jeruzalem 

12. Rôzne 
13. Záver zasadnutia 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 1 
 
Vyjadrenie: 
Komisiu otvoril a viedol Ing. Jozef Burian, predseda komisie. Na úvod bol schválený program 
zasadnutia, ktorý bol doplnený o dva nové body a to:  

1. Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci Nemocnici s poliklinikou sv. Barbory 
Rožňava, a.s. 

2. Návrh na zvýšenie objemu bežných transferov na poskytovanie dotácií v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006                     
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

 
Uznesenie: 
Komisia bola uznášaniaschopná. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 2 
 
Vyjadrenie: 
Materiál „Správa o výsledku kontroly účtovných a finančných výkazov vo vzťahu k vykázaným 
výsledkom hospodárenia ostatných subjektov verejnej správy za rok 2010 a systému pôsobenia 
sprostredkovateľského orgánu pod riadiacim orgánom (SORO) v regióne“ komisii 
odprezentovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií. Komisia k materiálu nemala 
pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 3 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2011“, ktorý komisii 
odprezentovala Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, komisia nemala pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 4 
 
Vyjadrenie: 
Komisii materiál "Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov" odprezentovala Ing. 
Mária Karafová. Komisia nemala k materiálu žiadne pripomienky.  
  
Ing. Bernát, riaditeľ Úradu KSK, na základe podnetov poslancov Finančnej komisie a Komisie 
cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce konaných v máji 2011 a množstva žiadostí               
o poskytnutie dotácie navrhol zvýšiť čiastku bežných transferov na poskytovanie dotácií              
v zmysle VZN č. 3/2006 a zároveň poskytnúť dotáciu vo výške 16 600 EUR Združeniu obcí 
Mikroregión Slovenský raj – Sever (ďalej "Združenie") na riešenie havarijného stavu 
technických zariadení.  
Ing. Farkašovský navrhol, aby dotácia bola poskytnutá s podmienkou, že aj obce Združenia 
prispejú na opravu technických zariadení Slovenského raja. O túto podmienku, s uvedením 
výšky finančných prostriedkov jednotlivých obcí, je potrebné doplniť Dôvodovú správu. 
Zároveň je potrebné do Dôvodovej správy uviesť výsledky rokovania Referátu cestovného ruchu                     
so Združením. 
 
Materiál "Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006         
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov"   
Uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať                

na vedomie.  
 
Materiál "Návrh na zvýšenie objemu bežných transferov na poskytovanie dotácií v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov"  
Uznesenie: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 11  
Proti: 0  
Zdržal sa: 2  
 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 5 
 
Vyjadrenie: 
Komisii materiál "Schválenie dlhodobého prenájmu majetku za účelom prevádzkovania 
nemocníc s poliklinikami pre víťaza obchodnej verejnej súťaže " uviedol Ing. Ondrej Bernát, 
riaditeľ Úradu Košického samosprávneho kraja a doplnila Ing. Schrötterová, vedúca odboru 
správy majetku. 
Na základe upozornenia Ing. Buriana komisia odporúča, aby prenajímaný majetok poistil KSK a 
Vranovská investičná bude výšku poistenia refundovať Košickému samosprávnemu kraju 
v zmysle Zmluvy o dočasnom prevode akcií uzatvorenej dňa 20.4.2011.  
Na požiadavku Ing. Süliho uvádzame výšku poistného za jednotlivé nemocnice v roku 2010:  
NsP Spišská Nová Ves, a.s. - 14 311,47 €  
NsP Trebišov, a.s. - 8 589,23 €  
NsP Š. Kukuru Michalovce, a.s. - 10 466,88 €  
NsP sv. Barbory Rožňava, a.s. - 13 974,05 €  
 
Ing. Vibranský mal pripomienku, aby bežné opravy neboli predmetom započítavania s kúpnou 
cenou. Ďalej odporúča, na str. 7 Dôvodovej správy bod c) doplniť "... a na vlastné náklady 
odstrániť zistené nedostatky." Na základe uvedeného komisia odporúča otvoriť s Vranovskou 
investičnou problém opráv do výšky 10 000 € a zvýšiť túto sumu na 100 000 € na každú 
nemocnicu.  
  
Úloha: Na základe pripomienky Ing. Süliho pripraviť na najbližšie zasadnutie komisie prehľad    
o výške poistného a poistných udalostiach za jednotlivé nemocnice za roky 2005 - 2010.  
  
Ing. Süli predložil návrh: „Na základe vyhodnotenie výšky poistky a poistnej udalosti za roky 
2005 - 2010 prehodnotiť nutnosť poistenia hmotného a nehmotného majetku vo vlastníctve 
VÚC.“ 
  
Hlasovanie za návrh Ing. Süliho:  
Prítomní: 13  
Za: 2 
Proti: 11 
Zdržal sa: 0 
  
Ing. Vibranský predložil návrh na vypustenie 3. a 4. odrážky bodu f) na str. 6 Dôvodovej správy.  
  
Hlasovanie o návrhu Ing. Vibranského:  
Prítomní: 13 
Za: 2  
Proti: 11  
Zdržal sa: 0   
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 11  
Proti: 2  
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 6 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Záverečná správa o realizácii projektu financovania infraštruktúry Košického 
samosprávneho kraja zo zdrojov EIB" komisii uviedla p. Marta Vajkunyová. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 7 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Vyhodnotenie plnenia Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja za rok 2010" komisii 
odprezentoval Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa a vedúci odboru regionálneho rozvoja, 
plánovania a implementácie projektov. Ide v poradí o druhé vyhodnotenie PHSR, ktoré 
pozostáva z 2 základných časti:  

1. stanovenie aktivít   
2. vyhodnotenie indikátorov.  

Materiál bol komisiou schválený bez pripomienok. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 8 
 
Vyjadrenie: 
K materiálu "Vyhodnotenie plnenia Stratégie rozvoja kultúry Košického samosprávneho kraja", 
ktorý komisii odprezentovala PhDr. Jana Kovácsová, vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu, 
nemala komisia pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
 
 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 9 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Program Švajčiarsko - slovenskej spolupráce, podanie projektu s názvom "Vstúpte k 
nám"" odprezentovala Ing. Zuzana Jusková, vedúca odboru sociálnych vecí a zdravotníctva. 
Komisia nemala k materiálu žiadne pripomienky.  
Ing. Burian požiadal o doplnenie objemu finančných prostriedkov na rekonštrukciu uvedeného 
zariadenia požadovaných zo švajčiarskeho finančného mechanizmu. 
Uvádzame, že celková suma určená na projekt „Vstúpte k nám“ sú vo výške 1 265 226 €. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 10 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa, odprezentoval komisii materiál "Spolufinancovanie 
projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný program, prioritná os: 5 
regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - aktualizácia". Tento 
materiál má 5 bodov:  
1. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný  program, 
prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - ,,Cesty 
KSK 6 – Košice okolie – napojenie obcí na Košice“  
2. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný  program, 
prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - ,,Cesty 
KSK 7 – Spišská Nová Ves – napojenie obcí na SNV a Gelnicu“  
3. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný  program, 
prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - ,,Cesty 
KSK 8 – Trebišov – napojenie obcí na Trebišov a Sečovce“  
4. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný  program, 
prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - ,,Cesty 
KSK 9 – Michalovce – napojenie obcí na Michalovce a Sobrance“  
 
 
 



5. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ – Regionálny operačný  program, 
prioritná os: 5 regionálne komunikácie zabezpečujúce dopravnú obslužnosť regiónov - ,,Cesty 
KSK 10 – Rožňava – napojenie na Rožňavu“. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť spolufinancovanie 
jednotlivých projektov uvedených v materiáli. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 11 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Zmluva o združení právnických osôb pre realizáciu Urbanisticko-architektonickej 
štúdie religióznej krajiny Spišský Jeruzalem", ktorý komisii odprezentoval Ing. Imrich Fülöp, 
zástupca riaditeľa a vedúci odboru regionálneho rozvoja a plánovania a riadenia a implementácie 
projektov, bol komisiou schválený bez pripomienok. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
 
 
K bodu č. 12 
 
Vyjadrenie: 
Materiál "Poskytnutie návratnej finančnej výpomoci Nemocnici s poliklinikou sv. Barbory 
Rožňava, a.s." komisii uviedol Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK. Vzhľadom na neúnosnú 
finančnú situáciu NsP sv. Barbory Rožňava, a.s., ktorá sa v súčasnom období nachádza v stave 
ohrozenia, nemá finančné prostriedky na úhradu energií, liekov, špeciálneho zdravotníckeho 
materiálu, potravín a pod, navrhol poskytnúť tejto nemocnici návratnú finančnú výpomoc         
vo výške 400 000 €.  
  
Komisia súhlasila s poskytnutím návratnej finančnej výpomoci s nasledujúcimi podmienkami:  
- Vranovská investičná vráti poskytnutú návratnú finančnú výpomoc KSK do 30.11.2011 
- návratná finančná výpomoc nesmie byť predmetom zápočtu s kúpnou cenou  
- uplatniť finančný postih pre riaditeľa a zástupcov NsP Rožňava, a.s. znížením platu o 50 %,   
resp. spôsobom v zmysle platných pracovnoprávnych predpisov  
  



Hlasovanie za poskytnutie návratnej finančnej výpomoci:  
Prítomní: 13  
Za: 10  
Proti: 0  
Zdržal sa: 3  
  
Hlasovanie za uplatnenie finančného postihu:  
Prítomní: 13  
Za: 13  
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť.  
 
 
 
K bodu č. 13 
 
Vyjadrenie: 
Ing. Burian, predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil rokovanie 
komisie. 
 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Ing. Jozef Burian 
predseda komisie 

 


